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石景山区 2023-2024 学年第一学期初二期末 

英语试卷答案及评分参考 

 

一、单项填空（每题 0.5 分，共 6 分） 

1. A   2. D   3. A    4. D    5. B     6. A  

7. B   8. C   9. B   10. D   11. C    12. C   

二、完形填空（每题 1 分，共 8 分） 

13. A  14. B   15. A   16. D       

17. C  18. B   19. C   20. D       

三、阅读理解（每题 2 分，共 26 分） 

21. B   22. C   23. A   24. C   25. D   26. A   27. A 

28. B   29. C   30. D   31. C   32. D   33. B    

四、阅读表达（第 34-36 题每题 2 分，第 37 题 4 分，共 10 分） 

  34. It clearly shows the country’s historic sites and cultural relics with signs. 

35. In 2020. 

36. They stand for the provincially protected historical sites.  

37. 略。 

五、文段表达（10 分） 

38. One possible version:    

Teamwork is very important. When I see the word “teamwork”, I can’t help thinking of my 

basketball team.  

Last term, our school held a basketball game. Because of my carelessness, we lost that 

game. But my team members didn’t say any hard words to me. They offered to help me 

practice “throwing and catching” after school. With their help, I improved a lot. Two months 

later, we won the city school game. 

From this experience, I have learned that good teamwork is to help and support each other. 

With good teamwork, nothing is impossible. 
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书面表达评分标准：  

第一档：（9~10 分） 

完全符合题目要求，表达思想清楚且积极向上，内容丰富。使用多种句型结构

和丰富的词汇，语言通顺，语意连贯，具有逻辑性和交际性。   

第二档：（6~8 分） 

基本符合题目要求，表达思想基本清楚，内容完整。语法结构和词汇基本满足

文章需要。语言基本通顺，语意基本连贯。有少量语言错误，但不影响整体理

解。 

第三档：（3~5 分）     

部分内容符合题目要求，表达思想不够清楚，内容不够完整。语法结构和词汇

错误较多，语言不通顺，影响整体理解。   

第四档：（0~2 分）   

与题目有关内容不多，只是简单拼凑提示词语，所写内容难以理解。 

 


